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P r o t o k ó ł    Nr  LX/2024 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  27  lutego  2024  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  830  do  945 

 

 

Otwarcia LX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach LX sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad. 

 
Porządek obrad LX Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:   

1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 

    b/ przedstawienie porządku obrad 

 

2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej. 

 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnej Publicznej Miejsko - Gminnej Przychodni w Kamieniu 
Krajeńskim za 2023 rok.     

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor SPMGP         

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/419/2024   

 

5. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki                  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2023 rok.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor 

     b/ dyskusja   

 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2024.   

     a/ wprowadzenie do tematu – zastępca Skarbnika             

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/420/2024   
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7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie dopłaty do ceny wody dla 

odbiorców usług.     

     a/ wprowadzenie do tematu – zastępca Skarbnika             

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/421/2024   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK         

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/422/2024   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Kamień Krajeński w 2024 roku.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor         

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/423/2024   

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 

2024 na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu 
kąpielowego.   

              a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor        

     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr LX/424/2024   

 

11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

  

12. Zamknięcie obrad sesji.   

 
Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem przedstawionego porządku 

obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 

Warylak stwierdził, że Rada Miejska na LX sesji obradować będzie wg 

przedstawionego porządku obrad.     
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej. 

 
Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem protokołu z LIX sesji Rady 

Miejskiej.  
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 
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Burmistrz Wojciech Głomski poinformował również, że od 29.02.2024 r. 

do 15.03.2024 r. producenci rolni, w których gospodarstwach rolnych szkody 

w uprawach rolnych spowodowane wystąpieniem w 2023 r. suszy, gradu, 

deszczu nawalnego, ujemnych skutków przezimowania, przymrozków 

wiosennych, powodzi, huraganu, pioruna, obsunięcia się ziemi lub lawiny               

w rozumieniu przepisów o ubezpieczeniach upraw rolnych i zwierząt 

gospodarskich wyniosły powyżej 30% średniej rocznej produkcji roślinnej                 

w gospodarstwie rolnym, mogą składać wnioski o udzielenie pomocy w formie 

dotacji do powierzchni upraw rolnych, na których ww. niekorzystne zjawiska 

spowodowały utratę co najmniej 30% plonu. 

  Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 

Ad.4. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Samodzielnej 
Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim – 
Małgorzata Skiba. 

 
Radny Jacek Kucharski podziękował za bardzo dobre zarządzanie przychodnią 

i wzorowy wynik finansowy. Podziękował również za to, że wszystkie sugestie 
padające na komisjach były prędzej czy później realizowane m.in. zakup 
centralki, zatrudnienie lekarza, co według radnego przyczyniło się do 

łatwiejszego dostępu pacjenta do lekarza i szybszą realizację takiej wizyty. 
Następnie przekazał prośbę mieszkańców, aby jeżeli jest to możliwe, punkt 
pobrań był czynny dla osób pracujących od godziny 7 rano. Zapytał czy jest 

możliwość, aby tak było chociaż raz w tygodniu.   
 

Dyrektor Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni Małgorzata 
Skiba odpowiedziała, że pielęgniarki są już w pracy o godzinie 7. Podkreśliła, 
że pomyśli o tym, aby punkt pobrań raz w tygodniu był już czynny od godziny 

7.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak podkreślił, że był już kiedyś 
taki wniosek.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował Pani Dyrektor za dobre prowadzenie 
przychodni. Podkreślił, że społeczeństwo coraz lepiej postrzega przychodnię. 
Podziękował za wypracowany wynik finansowy i za dobrą obsługę pacjentów. 

Życzył wytrwałości i dobrej współpracy ze społeczeństwem.  
 

Dyrektor Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej Przychodni Małgorzata 
Skiba podziękowała w imieniu własnym oraz pracowników. Podkreśliła, że 
działania będą prowadzone tak, aby dbać o pacjentów i ich dobro.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak życzył dużo zdrowia dzięki 
czemu pacjenci będą mogli korzystać z usług przychodni.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr LX/419/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnej Publicznej Miejsko - Gminnej Przychodni w Kamieniu Krajeńskim 
za 2023 rok, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 5. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki                  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2023 rok.  
 Przedstawienia raportu dokonała Inspektor ds. profilaktyki – 

Dorota Buda.  
 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  

 
Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Skarbnika Miasta                    

i Gminy Kamień Krajeński – Kamil Sieg. 
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr LX/420/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Skarbnika Miasta                     
i Gminy Kamień Krajeński – Kamil Sieg. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr LX/421/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie dopłaty do ceny wody dla 
odbiorców usług, podjęta została 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym 
się (B. Januszewski). 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 
Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr LX/422/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 
gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Daria Krajewska. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr LX/423/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kamień Krajeński           
w 2024 roku, podjęta została 12 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się 
(B. Januszewski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Natalia Szafran. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr LX/424/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
27 lutego 2024 roku w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2024 na 
terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu kąpielowego, podjęta 
została jednogłośnie 13 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
Radna Ewa Wiese zgłosiła sprawę, która co roku powraca w okresie 
wiosennym, a mianowicie stan dróg powiatowych. Podkreśliła, że do granic 

powiatu drogi są w fatalnym stanie. Zwróciła jednak przede wszystkim uwagę 
na odcinek drogi Duża Cerkwica – Dąbrówka podkreślając, że to już nie są 

dziury, a głębokie wyrwy. Z kolei jak chce się je ominąć to można zahaczyć                 
o krzaki. Podkreśliła, że mieszkańcy jeżdżą już przez Radzim. Zapytała czy 
można coś zrobić w tej sprawie.  

Druga sprawa zgłoszona przez radną dotyczyła nieczynnej tablicy 
wyświetlającej prędkość jazdy przy szkole w Dąbrówce. Zapytała czy 
mieszkańcy mogą liczyć na to, że ktoś ją naprawi.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak podkreślił, że dotyczy to 

wszystkich dróg powiatowych. Zwrócił również uwagę na drogi gminne.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski zgodził się z wypowiedzią radnej podkreślając, że 

jest to problem w całej gminie. Poinformował, że otrzymał sporo telefonów                 
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w tej sprawie. Podkreślił, że po sesji będzie rozmawiał z Dyrektorem Zarządu 

Drogowego w Sępólnie Krajeńskim w sprawie przyspieszenia naprawy tych 
dróg. Nawiązał do stanu drogi Dąbrówka – Duża Cerkwica oraz odcinka przy 

cmentarzu w Kamieniu Krajeńskim. Podkreślił, że złożony zostanie wniosek             
o dokonanie przeglądu dróg w całej gminie i ich naprawę. Podziękował również 
za zgłoszenie dotyczące tablicy przy szkole w Dąbrówce. Podkreślił, że postara 

się, aby zostało to jak najszybciej naprawione.  
 
Radny Eugeniusz Stryszyk podkreślił, że na temat dróg była mowa na ostatniej 

sesji, ale należy ponownie to zgłosić. Poprosił o więcej tłucznia. Podkreślił, że 
to co zostało dostarczone do Płocicza jest już zagospodarowane i mieszkańcy 

czekają na więcej.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że były prowadzone rozmowy na 

temat dróg polnych i ma być zwiększona pomoc. Na tyle ile będzie możliwe 
materiał  na drogi będzie dostarczany. W tym miejscu podziękował radnym za 

akceptację zwiększenia środków na drogi.  
 
Sołtys wsi Mała Cerkwica Zdzisława Żubka zwróciła uwagę na przystanek                

w Małej Cerkwicy i sytuacje, które mają tam miejsce. Zapytała czy byłaby 
możliwość zamontowania jakiejś kamery. Poinformowała, że przystanek jest 
dewastowany i już posiada informację kto to robi. Podkreśliła, że taka kamera 

przydałaby się. Zwróciła również uwagę na dziurę w dachu na przystanku, co 
zgłosiła już pracownikowi urzędu. Poprosiła również, aby wystosować pismo  

do Pana mieszkającego w pobliżu przystanku o przycięcie gałęzi drzewa, która 
wchodzi na przystanek.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że przystanek był niedawno 
naprawiany i znowu został zdewastowany. Jeżeli chodzi o kamerę stwierdził, 

że może udałoby się ją zamontować od strony budynku straży. Wtedy byłaby 
pewność kto dewastuje ten przystanek.      
 

Sołtys wsi Płocicz Tomasz Kalla zapytał do kogo aktualnie należy jezioro 
Tylniak. Podkreślił, że ludzie mówią, że odbył się jakiś przetarg i nie należy to 
już do PZW.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że był przetarg, w którym wziął 

udział przedstawiciel PZW i mieszkaniec Kamienia Krajeńskiego. W dniu 
dzisiejszym powinien zostać ogłoszony wynik przetargu. Po ogłoszeniu wyniku 
będzie można dalej rozmawiać. Poprosił, aby najpierw poczekać na ogłoszenie 

wyniku.     
 
Ad.12. Zamknięcie obrad sesji.   

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

LX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady LX sesji zakończono.   
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                                                              P r z e w o d n i c z ą c y  
 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

     
 /-/ Izabela Turzynska 

                                                                /-/ Kazimierz Warylak  

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 

 


